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Vergadering Commissie  Algemene Zaken  d.d. 23 november 2016 
Opgemaakt door Ingrid van Breda, commissiegriffier 
Aanwezig 
 

Stijn van den Brekel (voorzitter), Antoon van Baal (PvdA), Deborah 
Eikelenboom (SP), Mark van den Hout (Pro Actief Goirle), Marije de 
Groot-Haen (CDA), Bert Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Johan Swaans 
(VVD). 
Burgemeester Mark van Stappershoef en wethouders Theo van der 
Heijden en Harry van de Ven. 

Afwezig (met kennisgeving) Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg), Mark van Oisterwijk (Pro 
Actief Goirle). 

 
Deze vergadering kunt u beluisteren op: https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-
Zaken/2016/23-november/20:30 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt vastgesteld. 
 
2. Raadsvoorstel Burgerparticipatie in de openbare ruimte van rekenkamercommissie Dongen-

Goirle-Loon op Zand 
Corne Kuijpers, lid van de rekenkamercommissie, geeft een korte toelichting. 
Standpunten fracties: 
SP Vraagt welke andere gemeenten op het gebied van burgerparticipatie goede stappen 

hebben gezet waar Goirle een voorbeeld aan zou kunnen nemen. SP vindt het 
onderwerp heel belangrijk, is blij met de ontwikkeling dat burgerparticipatie besproken 
wordt en wil actief burgerschap stimuleren. SP wil geïnformeerd worden over het 
eindresultaat, tevredenheid, draagvlak, veiligheid en het financiële plaatje.  

PvdA Vindt het een mooi rapport en is blij met de goede waardering voor Goirle. Gaat ervan 
uit dat burgerparticipatie door de Omgevingswet wordt geholpen. Vraagt waarom niet 
is gekozen voor participatie in het sociaal domein. Is blij met de positieve houding van 
het college. In het opstellen van stukken hebben we een format dat vaste punten 
bespreekt. PvdA stelt voor om een kopje burgerparticipatie in het format op te nemen. 

Lijst Riel-Goirle Is niet verbaasd over de uitkomsten van het rapport. Maakt zich zorgen om komende 
grote projecten. Vraagt of er budget is voor beginspraak en burgerparticipatie. 

CDA Vindt dat Goirle er in het rapport goed van af komt. Kan zich vinden in de bestuurlijke 
reactie en onderschrijft de toezeggingen van het college. Geeft aan geen behoefte te 
hebben aan extra informatie van het college.  

VVD Vindt de bestuurlijke reactie van Goirle positief. Als zaken opgepakt moeten worden 
dan doet het college dat ook. VVD heeft geen behoefte aan extra informatie van het 
college. Verwacht dat burgerparticipatie in de openbare ruimt zal vervlechten met de 
Omgevingswet.  

Pro Actief 
Goirle 

Stelt voor om via de Omgevingsvisie invulling te geven aan burgerparticipatie. 

 
Afspraken en toezeggingen: de commissie neemt  de aanbevelingen over. 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2016/23-november/20:30
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3. Raadsvoorstel belastingtarieven 2017: Bedrijfsinvesteringszone (BIZ) Centrum Goirle 
 
Standpunten fracties: 
VVD Gaat akkoord met het raadsvoorstel maar vindt het jammer dat dit fenomeen als een 

belasting wordt geformuleerd.  
 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
 
4.  Raadsvoorstel marktverordening en marktgeldenverordening  
 
Standpunten fracties: 
Pro Actief 
Goirle 

Is teleurgesteld dat de kosten van de markt zo hoog zijn en de opbrengsten zo laag. 
Vraagt aan het college hoe zij de kostendekkendheid kan organiseren. Kondigt aan dat 
er mogelijk een amendement komt om de kostendekkendheid in 3 of 4 jaar op orde te 
brengen.  

VVD Vindt het hoog tijd dat er een aanpassing van het tarief komt maar geeft aan dat 
kostendekkendheid voor de markt niet haalbaar is. Vraagt zich af of mensen zich 
realiseren dat de markt geld kost. 

Lijst Riel-Goirle Begrijpt niet waarom de bedragen niet eerder zijn geïndexeerd. Vindt het oneerlijk dat 
de kostendekkendheid zo laag is. Vraagt zich af of deze folklore eerlijk is ten opzicht is 
van de winkeliers. Schrikt van de wijze waarop geld wordt geint.  

CDA Vergelijkt de markt met de kermis, die kost ook geld. Geeft in de tweede termijn aan 
dat de toezegging van de wethouder voldoende is. 

PvdA Had graag gezien dat er al een gecorrigeerde versie beschikbaar was. Vindt dat folklore 
wat mag kosten en geeft aan dat de tarieven zo mogen blijven. 

SP Vindt activiteiten op het Kloosterplein belangrijker dan kostendekkendheid.  
 
Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Theo van der Heijden gaat bekijken of de kostentoerekening op het juiste niveau plaatsvindt.  
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als B-stuk naar de raadsvergadering. 
 
5. Raadsvoorstel tarieven toeristenbelasting  
 
Standpunten fracties: 
Lijst Riel-Goirle Geeft aan dat de aanhef van het raadsvoorstel spreekt van jaar- en seizoensplaatsen, 

maar dat in de notitie alleen wordt uitgegaan van een jaarplaats. Vraagt wat toeristen 
voor 1 of 2 seizoenen gaan betalen. Pleit voor een goede communicatie met degenen 
die de belasting moeten gaan innen. 

 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
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6. Intergemeentelijke samenwerking  
Burgemeester Mark van Stappershoef geeft aan dat de werkgroep op 7 november bij elkaar is geweest.  
De afspraak is gemaakt om als werkgroep vaker bij elkaar te komen en samenwerking ook te bespreken in 
de raad aan de hand van een notitie van de werkgroep. De bijeenkomst met de 3 raden op 28 november 
gaat niet door, er wordt een nieuwe datum gepland. Op 19 december is er een overleg met de 
stuurgroep.  
Pro Actief Goirle vraagt hoe de raad dit gaat bespreken, is dat in de vorm van een thema avond, en op 
welke termijn? 
Lijst Riel-Goirle denkt dat samenwerking  lastig is uit te leggen aan de burger, vindt dat we daar snel mee 
aan de slag moeten om het geen rol te laten spelen bij de verkiezingen. 
 
7. Verslagen commissie Algemene Zaken van  11 oktober  2016 en brede commissie op   

12 oktober 2016 
De verslagen worden  ongewijzigd vastgesteld. De toezeggingenlijsten  worden doorgenomen.  

 
8. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders.  

Er zijn geen inlichtingen. 
 
9. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 

CDA vraagt of het college de uitgangspunten voor de onderhandeling over De Bakertand met  de 
raad wil delen.  
Burgemeester Mark van Stappershoef zegt een notitie toe om de commissie AZ te informeren 
over onder meer de vervuiling van de Oostplas, Primagaz en de Ambrosiusweg / Lage wal. Daarin 
zullen de gevraagde uitgangspunten worden opgenomen. De notitie kan in één van de 
eerstvolgende commissievergaderingen AZ worden geagendeerd.  

 
10. Stukken ter kennisname.  

 Er zijn geen opmerkingen bij de stukken ter kennisname.  
 
11. Rondvraag 

VVD beveelt de app Raadsinformatie aan. Het werkt zalig, mits u een Ipad heeft.  
CDA heeft niet de ambitie iets met het project vermijdbaar mopperen te doen, het was een 
poging tot gedragsbeïnvloeding. CDA waardeert het dat het college er positief op heeft 
gereageerd.  

 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:45 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken 
van de gemeente Goirle in haar vergadering van 11 januari 2017.  
 
De voorzitter,     de griffier,   
  



 

 

 

 
Toezeggingenlijst Commissie AZ 23 november 2016 
 
nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoeningdatum Wijze afdoening 

1  23-11-2016 Raadsvoorstel marktverordening en 
marktgeldenverordening: bekijken of de 
kostentoerekening op het juiste niveau 
plaatsvindt. 

Wethouder Theo 
van der Heijden 

 We gaan het komende jaar gebruiken om de inkomsten en 
uitgaven te evalueren. 

2 23-11-2016 CDA vraagt of het college de 
uitgangspunten voor de onderhandeling 
over De Bakertand met  de raad wil 
delen.  In lijn met de eerdere toezegging 
in de raad wordt in één van de 
eerstvolgende commissies AZ informatie 
aangeboden, waar de gevraagde 
informatie bij zit.    

Burgemeester 
Mark van 
Stappershoef 

1ste kwartaal 2017  

3 25-5-2016 PvdA geeft aan dat Tilburg een fair trade 
gemeente is en vraagt naar het beleid 
van de gemeente Goirle hieromtrent. 

  Om te komen tot een fair trade gemeente, heeft de 
gemeente is (in Tilburg) een (arbeidsintensief) traject 
opgezet met de middenstand, horeca etc.. De 
gemeente Goirle heeft geen middelen / specifiek 
beleid hieromtrent. Wij zullen ook bij de gemeenten 
Hilvarenbeek en Oisterwijk nagaan of en zo ja wat 
evt. in samenwerking kan worden opgepakt. 

4 24 november 
2015 

Tarieven BIZ: In de loop van 2016 met 
het bestuur van de BIZ en de 
centrummanager te kijken naar de 
effecten van de BIZ. 

Wethouder Van 
der Heijden 

oktober 2016 Het evaluatiegesprek met de centrummanager is 
gepland op 27 oktober 2016. 
23-11-2016: het evaluatieverslag wordt binnen 14 
dagen toegezonden.  



 
 
Bladnummer Datum 
5 5 oktober 2016 
 

 

 


